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Verslag van de ouderraadsvergadering 13-09-2017 
 
Aanwezig OR: Sandra, Kelly, Bianca, Mariella, Manon, Lonneke, Sylvia, Angelina, 

Gerdy, Mariëlle, Janine 
Aanwezig Team:   Ine, Wendy 
Afwezig:  Helga 
 
 
1.  Opening: 
Manon opent de vergadering heet iedereen van harte welkom.  
 
2.   Notulen vorige vergadering 07-06-2017  
6. Mariella stelt zich herkiesbaar als OR-lid. 
7. De clinic freerunning is in voorbereiding, gaat zeker komen dit schooljaar. Ook zal schooljudo dit 
schooljaar weer gaan plaatsvinden. 
8. Naar aanleiding van Jinny’s mail naar de Lidl i.v.m. de poffertjes die een vreemd smaakje 
hadden, heeft Lidl een cadeaubon van €10 aan school gegeven. 
 
3. Actielijst 

- Sandra geeft aan dat ze aankomende ronde staat ingedeeld bij oud papier. Omdat ze 
vrijdagavond verhinderd is, zal Wendy haar in contact brengen met de poetsvrouw zodat zij 
zaterdagochtend de school in kan.  

Degene met wie Sandra staat ingedeeld heeft op schofferende wijze te kennen gegeven dat ze niet 
bijspringt en ook niet bereid is vervanging te regelen. 
Het lijkt erop dat steeds minder (kleuter)ouders bereid zijn mee te helpen bij de papierinzameling.  
Na enig brainstormen wordt besloten via ouderportaal een mail naar alle ouders uit te doen met de 
vraag wie hiertoe wel bereid is (mede ook daar er een tekort aan instroom van nieuwe kinderen is). 
Ook zal hierbij voor de ronde van september en november 2017 gevraagd worden wie kan 
bijspringen omdat hier nu gaten zijn gevallen. (zie actielijst)  
 

- Wendy en Ine geven aan dat het continurooster prima verloopt. Men is er sneller aan 
gewend dan tevoren ingeschat. De kleuters starten wat eerder met eten, maar de 
beschikbare/ingeschatte tijd voor de lunchpauze is goed haalbaar. Wel merkt het team dat 
aan het einde van het half uur vrij spel er wat meer conflicten onder de kinderen ontstaan. 
Daarom ligt het plan er om in de loop van het half uur wat speelgoed aan de kinderen te 
verstrekken zodat er wat gerichter en ander spel gedaan kan worden. 

 
4. Ingekomen en uitgaande stukken 
 
Ingekomen 
Er zijn nog wat zaken misgelopen met de Dorpsraad i.v.m. de overdracht van de functie van 
secretaris binnen de OR. Dit is door Janine opgepakt met Cor Weekers en vanaf heden is deze 
wijziging ook in hun bestand doorgevoerd. Echter hebben wij een paar mails te laat en onvolledig 
(bijlage niet te openen) ontvangen, waardoor er een vergadering van de Dorpsraad niet is 
bijgewoond en er onduidelijkheid is nu over de door de Dorpsraad op te zetten nieuwe commissie 
verenigingen. 
Manon gaat contact zoeken met de Dorpsraad wat de bedoeling hiervan is. 
 
Uitgegaan 
Condoleancekaartje i.v.m. overlijden van de moeder van Mariella Verstraelen. 
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5. Mededelingen 
A. Ouderraad 
/ 
 
B. Werkgroepen 
Namens de werkgroep schoolreisje geeft Mariëlle aan dat er noodzaak ligt de ouderbijdrage 
hiervoor te verhogen. Voorstel is de vrijwillige ouderbijdrage op €7,50 te laten maar het bedrag voor 
het schoolreisje te verhogen naar €12,50 zodat er een totaal komt van €20 per kind. Alle OR-leden 
gaan hiermee akkoord.  
Mariëlle zal dit aangeven in de brief over de jaarlijkse ouderbijdrage en via ouderportaal naar 
ouders uitgaan (na het schoolreisje). 
 
C. MR      
/ 
 
D. Verkeersveiligheid 
Gerdy geeft aan dat er een nieuwe website is waarop ouders ook thuis met de kinderen kunnen 
oefenen wat betreft verkeersveiligheid. 
Wendy geeft aan dat de digitale verkeersquiz met de eigen klas gedaan wordt en dat dit heel goed 
werkt. 
Lonneke geeft aan dat nu Margo weggevallen is, zij iemand nodig heeft om te posten bij het 
fietsexamen in Baexem. Manon biedt zich aan dit te doen. 
 
E. Team          
Men is het schooljaar gestart met de nieuwe methode (thematisch werken) en dit bevalt goed. Vijf 
maal per jaar wordt er gedurende 8 weken steeds opbouwend aan een thema gewerkt. Tegen het 
einde van die 8 weken denkt het team samen met de kids na over hoe het thema passend kan 
worden afgesloten. 
 
Wendy geeft nog een bericht van persoonlijke aard. Ze zit al een tijd niet goed in haar vel en dit 
heeft alles te maken met een schildklierziekte die recentelijk is vastgesteld. Om deze reden is er 
een vervangster (juf Melissa) voor haar werkzaamheden op donderdag en vrijdag zo lang dit nodig 
is op school aanwezig die kan bijspringen als Wendy’s gezondheid hier om vraagt. Van harte 
beterschap aan Wendy namens alle OR-leden. 
 
6. Oud papier en voorstel vergaderdata schooljaar 2017-2018 
De vergaderdata OR zijn vastgesteld: 
(Woe 13-09) 
Woe 22-11 
Woe 10-01 
Woe 07-03 
Woe 18-04 
Woe 13-06 
 
De data van het oud papier voor dit schooljaar zal Janine aan Gerdy doormailen. 
 
7. Jaarvergadering nieuwe leden ouderraad 
Woensdag 1 november is de jaarvergadering waarbij gastspreker Lei Seuren zal praten over 
kinderen en social media (digitaal pesten/gevaren van internet). 
Manon geeft aan dat dit haar laatste jaar OR is dus er is een nieuwe voorzitter nodig vanaf het 
volgend schooljaar.  
Mariella zal de moeder van Tjibbe (Heida) nog eens vragen of zij eventueel plaats wil nemen in de 
OR. 
In de uitnodiging voor de jaarvergadering zal ook een oproep geplaatst worden voor nieuwe leden 
voor de OR. 
 
8. Bivak nabespreking 
Er is geen evaluatie geweest van de werkgroep maar eigenlijk is alles goed verlopen. Mariëlle geeft 
wel aan dat er een bon van de Spar op school was afgeleverd waarover wat onduidelijkheid was of 
en door wie deze nou betaald was. Graag in het vervolg meer helderheid hierover. 
 
9. Schoolreis 
Sylvia geeft aan dat er in totaal 15 man begeleiding mee gaat (8 OR-leden, Riny, Claudia en 5 
docenten). Sandra heeft de bus geregeld, Mariëlle heeft deze reeds betaald.  
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Om 8:30 uur moet er echt vertrokken worden dus iedereen a.u.b. op tijd (uiterlijk 08:20 uur) op 
school aanwezig.  
 
10. Eerste en laatste schooldag nabespreking 

- Laatste schooldag: 
Na een eerste inventarisatie van de OR-kast twee weken voor de laatste schooldag bleken er op 
de dag zelf spullen weg (of verplaatst) te zijn. Ook zijn er wat dingen mis gegaan zoals een 
speelzaal die nog bomvol stond (gelukkig wel ontruimd door een groep kinderen). Daarnaast werd 
bij vragen van de werkgroep verwezen naar teamleden die ook niet op de hoogte waren van zaken. 
Voorbereiding die normaal een half uurtje duurt is nu uitgelopen tot 1,5 uur. Ook bleek het alarm 
toch ingeschakeld ondanks dat het aangegeven was dat de werkgroep eerder op school zou 
arriveren i.v.m. voorbereidingen koffie/thee tijdens/na de musical.  
Wendy geeft aan dat ze met het team oppakt wb ontbrekende voorraad in OR-kast. 
 

- Eerste schooldag: 
Deze is prima verlopen. Waar voorheen ballonnen werden opgelaten om het schooljaar te starten, 
was het samen toasten op een nieuw schooljaar ook zeker een leuke manier om het jaar te starten. 

 
11. Rondvraag 

Angelina vraagt wat de bedoeling is met de peuterzandbak. Deze komt compleet te vervallen. 
Wendy en Ine geven aan dat er een nieuwe garage komt en het zand in de grote zandbak ook 
ververst zal worden. Ook zal er t.z.t. gekeken worden om het speelhuisje op te knappen.  
 
Het is van belang contact te onderhouden met Hoera Kindercentra in het belang van het blijven 
voortbestaan van school. Duidelijk merkbaar is dat ouders van jonge kinderen in Kelpen elders de 
kinderen naar de speelzaal of dagverblijf brengen. 
 
Verder geeft Angelina nog aan dat het draad rondom het schoolterrein kapot is. Ine geeft aan dat dit 
opgepakt is. 
 
Ine heeft de zwarte pieten voor komende sinterklaasviering weer geregeld.  
 
Wendy geeft aan dat school m.b.t. thematisch werken op zoek zijn naar etalagepoppen. Janine kent 
een winkel die failliet is. Zal navraag doen. 
 
Lonneke krijgt bij het aankomende fietsexamen met surveilleren versterking van Manon en zal 
contact zoeken met Annelies om nog een ouder hiervoor te regelen. 
 
12. Sluiting 

Manon bedankt iedereen voor hun aanwezigheid en sluit de vergadering.  
 
Afspraken/ actielijst 
 

Datum Afspraak / actie Wie Planning gereed 

 Verantwoordelijke ouder voor oud papier haalt papier op 
school op 

 Iedere maand 

30-09-17 Sandra neemt contact op met poetsvrouw om oud papier op 
school zaterdag op te halen i.p.v. vrijdag 

Sandra  

 Pasjes Sligro  Mariëlle  

 Verrijdbare steiger kan geleend worden bij Ruud Wullems 
voor oud papier, wel even van te voren afspreken.  

  

13-09-17 Janine mailt Gerdy de data 2018 voor inzameling oud papier Janine 27-09-2017 

13-09-17 Navraag Dorpsraad inhoud nieuwe commissie verenigingen Manon  

13-09-17 Surveilleren fietsexamen nieuwe schooljaar Lonneke en 
Manon 

 

13-09-17 Janine stelt stukje op voor ouderportaal wb bereidheid 
medewerking ouders oud papierinzameling 

Janine 18-09-2017 

13-09-17 Mariëlle stelt stukje op verhoging bijdrage schoolreisje voor 
brief ouderportaal 

Mariëlle 18-09-2017 

13-09-17 Mariëlle haalt traktatie kids schoolreis bij Lidl (gebruik 10 
euro-bon) 

Mariëlle 20-09-2017 

13-09-17 Janine benadert kledingwinkel voor etalagepoppen Janine 13-09-2017 

19-04-17 Mozaïeken bank schoolplein i.o.m. leerkrachten Gerdy  
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13-09-17 Wendy bespreekt met team voorval OR-kast (ontbreken 
voorraad) 

Wendy  

13-09-17 Uitnodiging jaarvergadering 01-11-2017(incl. oproep nieuwe 
OR-leden) 

Janine en 
Bianca 

28-09-2017 

13-09-17 Mariella zal moeder Tjibbe vragen als nieuw OR-lid Mariella  

 
 
Volgende vergadering:   22-11-2017  
                                
Met vriendelijke groet, Janine Lunde-Verheijen 


